
Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2024/2025, která se konala dne 
9.9. 2024 ve Sportcentru Brandýs  

Přítomni: T. Benda, P. Čeněk, M. Franěk, M. Modr – omluvena Blanka Žánová /krajské 
zastupitelstvo/  

Program:  

1. Kontrola zápisu  
2. Finanční záležitosti a čerpání a naplňování rozpočtu 2024  
3. Rozpis soutěží a 
4. Pokutovník  
5. OT Tomáš Masár – náplň činnosti a pokračování čínnosti  
6. Létající trenéři do klubů  
7. Kvalifikace mini  
8. Různé  

AD 1/ - úkoly splněny  

AD 2/ - výbor byl seznámen s momentální finanční situací oblasti s tím, že další stav bude 
upřesněn po dalším jednání vedení oblastí na federaci 17.9. – výbor bude seznámen na další 
schůzi, kde bude navrženo možné čerpání do konce roku. Oblast získala dotaci od 
Středočeského kraje ve výši 200 000 Kč.  

Kluby, které nepožádaly o příspěvek do 31.8. – již nemají nárok /mj. Réma/  

AD 3/ Rozpis na sezónu 2024/2025  

Rozpis byl schválen a bude vyvěšen na webu oblasti – příště musí být vyvěšen do 31.8.  

AD 4/ Pokutovník na sezónu 2024/2025 byl schválen a bude vyvěšen na webu.  

AD 5/ Výbor prodiskutoval pracovní náplň a činnost OT Tomáše Masára včetně odměn, smlouva 
s oblastí bude uzavřena od 1.9. 2024 do 30.6. 2025, prvním úkolem vedle nastartování sezóny 
bude:  

- Zpracování ročenky sezóny 2024/2025  
- Zajištění kempu dívek U13 s návaznou účastí na Den Pražského a Středočeského 

basketbalu v rámci tv zápasu USK – Žabiny dne 24.11. na Královce  
- Termíny kempů mini U11,12 – jejich organizace 
- Spolupráce s OT na výběrech U14 G a U14 s hlavním kouči výběrů /Šnábl, Zavázalová/  
- Nastartování projektu létajících trenérů pro středočeské kluby  

AD 6/ Létající trenéři oblasti:  

Výbor k této činnosti doporučil: chlapci: Nezdařilová Košař, dívky: Březinová, Holešovský.  

Ve spolupráci s OT bude projekt specifikován a nabídnut klubům.  

AD 7/ Výbor schválil zřízení sociálního fondu ve výši 10 000 Kč pro rok 2024  

AD 8/ Protokol o zápase při pořizování el. zápisu je třeba pouze v případě, že není možné dokončit 
el.zápis ani v režimu offline  

AD 9/ výbor neschválil žádost BŠ Tygři Praha za odpuštění poplatku za odložení utkání  



AD 10/ Na základě diskuse na setkání oblasti –Výbor prodiskutuje systém kvalifikací mini 
s ohledem na diskuzi 

Termín příští schůze: 23.9.2024 

Zapsal:  Petr Čeněk  

   


